
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC   
OBČINSKI SVET 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2, 1356 Dobrova   
 
Štev.:    011-0008/2008-1 
Datum:  10.04. 2008  

 
 

Z A P I S N I K 
9. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila 
v sredo, 9. aprila 2008 ob 19.00 uri v prostorih občine na Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Frank Breskvar, Bojan Demšar, Andreja Dolinar, 
Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Cvetka Franko,  Marko Jovič, Simona 
Kostrevc,  Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar,  Ana 
Zorc.  
Opravičeno odsotni svetniki: Franc Bradeško  
 
Ostali prisotni:  
župan Lovro Mrak  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Boris Krnjajič, Jože Brezovec, Barbara 
Velkovrh,  Mateja Tavčar., Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja.   
Gašper Tominc  
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 8. redne in 6. izredne seje občinskega sveta  
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Predlog Akta o spremembah in dopolnitvah Akta o ustanoviteljskih pravicah in 

ustanovitvi sveta ustanoviteljev javnih podjetij, povezanih v Holding 
Ljubljana, d.o.o.  

5. a.) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobrova   

     b.) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi  
     javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Polhov Gradec   
6. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta občine Dobrova- Polhov Gradec 
7. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta občine Dobrova- 

Polhov Gradec  
8. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna občine Dobrova- Polhov 

Gradec za leto 2007  
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 

2008    
10.Predlog sklepov o ukinitvi javnega dobra  

a.) parc.št. 1054/2 k.o. Podsmreka; menjava   
     b.) parc.št. 946/2, k.o. Butajnova, odkup  
     c.) parc.št. 2145/1, k.o. Šujica, odkup   
11.Razno 

- podpis Dogovora o prevzemu stanovanj MOL, ki so v lasti občine  
- potrditev dokumenta identifikacije projekta 
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Predlog za umik točke iz dnevnega reda; pod tč. 10. c je Frank Breskvar 
predlagal, da se umakne iz obravnave, saj meni, da niso izpolnjeni zadostni 
pogoji za odprodajo- omenjeno zemljišče želijo odkupiti tudi ostali sosedje. 
Župan je odgovoril, da predlaga, da se obravnava izvede, do sprejema o ukinitvi 
javnega dobra na zemljišču, da omogočimo razpolaganje z nepremičnino v 
pravnem prometu, svetniki so se s predlogom strinjali. Predlog za razširitev 
dnevnega reda je podal Matjaž Dolinar, pod točko Razno- Poročilo Komisije za 
izdajanje občinskega glasila, svetniki so se z razširitvijo strinjali, dnevni red seje 
z dopolnitvami je bil sprejet.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 8. redne in 6. izredne seje občinskega sveta  
Potrditev zapisnika 8. redne seje: na sedmi strani se v zadnjem odstavku doda 
naslednji stavek. »Simona Kostrevc je opozorila, da so se na januarskem 
sestanku o oblikovanju Notranjske regije dogovorili, da se s podpisanim pismom 
o nameri s priloženim zemljevidom predvidene notranjske pokrajine seznani 
ministra g. Žagarja- Službo Vlade za lokalno samoupravo in regionalno politiko.« 
Marko Jovič je želel, da se pod točko Pobude in vprašanja svetnikov, pri pobudi 
številka 114, napiše pobuda tako, da se glasi; »Želi, da se ga kot predstavnika 
stranke SD vabi na sestanke vseh krajevnih skupnosti, oz. sestanke, ki 
prispevajo k celovitemu razvoju občine.« 
Zapisnik je bil s pripombama soglasno potrjen.  
 
Potrditev zapisnika 6. izredne seje: na tretji strani se v prvem odstavku pri 
razpravi svetnice Simone Kostrevc doda še naslednji stavek. »Prav tako je 
zastavila vprašanje o izdelavi študije o povrnitvi škode lastnikom stanovanjskih 
hiš za poškodbe med tri do štiri letno gradnjo zadrževalnika in nepredstavljivim 
številom tovornjakov.«  
Zapisnik je bil s pripombo soglasno potrjen.  
 
Prišla Andreja Dolinar.  
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Župan je svetnikom poročal o poteku sestanka na MOP-u, v zvezi z zadrževalniki. 
Prisotni so bili predstavniki občinske politike, župan, Frank Breskvar. Dogovori 
se, da vsi svetniki prejmejo v vednost zabeležko omenjenega sestanka, zaradi 
boljše seznanjenosti. Andreja Dolinar želi dobiti odgovor, kje se je izgubila 
elektronska pošta, namenjena županu, v katerem nalaga županu, da se njen  
dopis kot predsednice občinskega odbora za kmetijstvo, pošlje na MOP. Županu 
je očitala neodgovornost. Viktor Prosen želi dobiti podatek, kakšni so državni 
minimalni standardi  za prevoz potnikov primestnega prometa. 
 
 
S.Kostrevc Višina sredstev, namenjena za del. Skupino za zadrževalnike;porabljena in planirana   
S.Kostrevc Podatki za pokopališče Dvor;sredstva, plan izgradnje, odstopanja, problemi  
F. Dolinar pobuda za odpravo poškodb na balinišču Gabrje zaradi drsališča  
F. Breskvar Vprašanje županu v zvezi s sestankom za obrtno cono na Dobrovi 
A. Potočnik Pobuda za pripravo Odloka o taksah za počitniške objekte  
A. Potočnik Kdaj bo asfaltiran pločnik Dobrova- Šujica? 
A. Potočnik Kdaj bo Dobrova plinificirana, terminski plan? 
A. Potočnik Pobuda za izrek opozorila MOL, da prodaja skupno premoženje brez vednosti občine  
A. Potočnik Pobuda za uvedbo mestnega primeta na Dobrovi 
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M. Pograjc Pobrana višina komunalnih prispevkov za vsa nova naselja v Gabrju ? 
M. Pograjc Pobuda za preveritev statuta nove deponije- zbirališča avtomobilov ob horjulski cesti 
M. Pograjc Kdaj bo RC; C.  Dol. odreda sanirana- odsek Ljubljana Dobrova?  

V. Prosen  
Pobuda za predlog LPP za uvedbo nedeljske povezave med Črnim Vrhom in Ljubljano; 
dobiti oceno stroškov. 

L. Dolinar pobuda svetnikom; vprašanja in pobude se pošljejo pisno na upravo- pred sejo 
L. Dolinar Ali potekajo aktivnosti za priključitev občine k notranjski pokrajini? 

S. Kostrevc Pripravi naj se seznam sofinanciranja gasilskih vozil po letih in zneskih sofinanciranja  
M. Dolinar  Pobuda, da se vse svetnike obvesti oz. seznani z zasipanjem v Srednji vasi 
M. Dolinar Srednja vas- specifikacija investicij; plan investicij od Vo-Ka z vrednostmi   
M. Dolinar Izgradnja kanalizacije v Gabrju;potek in čas trajanja  
M. Dolinar MOL- poročilo o nakazilih sredstev po pogodbi 

M. Dolinar 

pobudo št.: 60 za pripravo poročila o denacionalizaciji Kulturnega doma Jakoba Trobca, 
na katero še ni dobil odgovora. S tem v zvezi ga zanima ali je KS še lahko lastnik 
premoženja, ali bi moralo lastništvo KS prevzeti občina. 

M. Jovič 
Kdo izvaja nadzor nad izgradnjo kanalizacije v Gabrju; kako potekajo dela;pobuda za 
prevzem nadzora nad gradnjo .  

M. Jovič Pobuda za ureditev ceste Dol. Odreda Dobrova- Ljubljana; cela uničena 
M. Jovič pobuda za izgradnjo križišča pri ŠRC Gabrje, umiritev prometa 
M. Jovič pobuda za postavitev ležečih policajev skozi Gabrje- povečanje prometne varnosti  
B. Demšar pobuda za postavitev odbojne ograje Šentjošt- Kurja vas 
A. Dolinar  Kdaj bo plinifikacija naselja Razori in Dobrove?  

A. Dolinar  
želi pisni odgovor uprave, zakaj e-pošta ni delovala v zvezi z njeno zahtevo po odgovoru 
župana in posredovanju dopisa na MOP  

 
Župan je svetnikom pojasnil njegov pogovor s predstavniki ŠD Dobrova v zvezi s 
postavitvijo drsališča in šotora ter poškodb na balinarskem igrišču zaradi 
drsališča. Svetniku Breskvarju je povedal,da je sestanek z lastniki zemljišč, kjer 
bo postavljena obrtna cona Dobrova, bil uvodne narave, da se ljudi seznani z 
nameravanim posegom. Vsa dogajanja v zvezi z ureditvijo poslovne cone pa 
bodo v nadaljevanju vodili pristojni občinski odbori.  
Župan je svetnikom predstavil razlog za uvedbo proge 6a- Brezovica, o 
dogovorih na Holdingu in o sofinanciranju občine Brezovica za dodatno progo.  
Franc Setnikar je Pograjcu odgovoril v zvezi z aktivnostmi pri predlogih za 
oblikovanje pokrajin. Občina ne vodi nobenih aktivnosti, Pismo o nameri, 
katerega pozna občinski svet, je bila akcija vrhniške občine in je povabila tudi 
druge občine, da bi jo podprle pri njenih idejah.  
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Anton Potočnik je kot predsednik Statutarno pravne komisije svetnikom poročal o 
delu komisije na dveh sejah, o pripravi predlogov sprememb in dopolnitev 
Statuta in Poslovnika občinskega sveta, o pripravi Statutov za krajevne 
skupnosti, o pripravi Odloka o javnem redu in miru.  
Člani sveta so prejeli zapisnik 4. seje odbora za gospodarstvo in turizem in 5. 
seje odbora za kmetijstvo in gozdarstvo,  
 
 
Ad 4) Predlog Akta o spremembah in dopolnitvah Akta o ustanoviteljskih 
pravicah in ustanovitvi sveta ustanoviteljev javnih podjetij, povezanih v 
Holding Ljubljana, d.o.o.  
Župan je svetnikom na kratko poročal o obravnavi predlaganega akta n seji 
sveta ustanoviteljev,  razlog za spremembo sta izstopa dveh občin iz Holdinga, 
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ter izstop primestnih občin iz dveh javnih podjetij, ki sta tako v upravljanju MOL. 
Župan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 85/1/9 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme predlog akta o 
spremembah in dopolnitvah Akta o ustanoviteljskih pravicah in ustanovitvi sveta 
ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o., v 
predlaganem besedilu.«  
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) 
a) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobrova   
 
b) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi  
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Polhov Gradec   
 
Jože Brezovec iz uprave je svetnikom predstavil predlog sprememb in dopolnitev 
obeh odlokov in razloge, ki narekujejo spremembe. Najpomembnejša 
sprememba, ki jo prinaša noveliran Zakon o organizaciji in financiranju vzgoje in 
izobraževanja je številčno spremenjena sestava sveta zavoda. Svet zavoda je 
najvišji organ upravljanja. Po novem svete osnovnih šol sestavljajo trije 
predstavniki ustanovitelja, trije predstavniki delavcev in trije predstavniki staršev  
Za razliko od dosedanje sestave svetov, ko so imeli zaposleni delavci zavoda 
prevladujoč vpliv,  imajo po spremembah vse tri interesne skupine v 9 članskem 
svetu zavoda enako število predstavnikov.  
Glede trajanja mandata članov sveta in omejitve števila mandatov ostaja 
ureditev nespremenjena. Člani sveta so imenovani ali izvoljeni za štiri leta in so 
lahko ponovno imenovani oziroma izvoljeni. Člani sveta so lahko zaporedoma 
imenovani oz. izvoljeni največ dvakrat. Po vmesni časovni prekinitvi je 
posameznik lahko ponovno imenovan oz. izvoljen. 
Svoje predstavnike v svetu zavoda volijo delavci zavoda neposredno in tajno, 
svet staršev imenuje svoje predstavnike in prav tako ustanovitelj. 
Trenutni mandati svetov šol se predčasno ne prekinjajo. Zato sveti šol, ki jim 
mandat še ni potekel, delujejo v obstoječi sestavi do izteka mandata oz. najdlje 
do uskladitve ustanovitvenega akta. 
S sprejemom predlaganih sprememb in dopolnitev ustanovitvenih aktov bodo v 
roku treh mesecev po uveljaviti oblikovani novi sveti šol oziroma se začneta nova 
mandata obeh svetov.  
Župan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 86/2/9 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme: 
• Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda  Osnovna šola Dobrova; 
• Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda  Osnovna šola Polhov Gradec 
Sprejeta odloka začneta veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije.« 
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ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6) Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta občine Dobrova- Polhov  
          Gradec,  
Ad 7) Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta  
           občine Dobrova- Polhov Gradec  
 
Anton Potočnik je kot predsednik Statutarno pravne komisije svetnikom 
predstavil razloge in namen pripravljenih sprememb in dopolnitev Statuta in 
Poslovnika občine. Povedal je, da je zaradi sprememb zakonodaje občina dolžna 
svoje akte uskladiti. Statutarno pravna komisija je že v prejšnjem mandatu 
pričela s postopki priprave potrebnih sprememb in dopolnitev Statuta občine in 
Poslovnika občinskega sveta, katerega pa niso uspeli predložiti za obravnavo na 
občinskem svetu.  
 
Statutarno pravna komisija je na dosedanjih treh sejah pregledala oba akta ter 
predlaga občinskemu svetu sprejem sprememb in dopolnitev obeh aktov, kot 
predlagano, po postopku in na način, kot ga predvideva Poslovnik občinskega 
sveta za sprejem Statuta in Poslovnika.  
 
Potočnik je povedal, da se V prvi obravnavi razpravlja o razlogih, ki zahtevajo 
sprejem odloka ter o ciljih in načelih ter temeljnih rešitvah predloga odloka. 
Pred začetkom druge obravnave predlagatelj dopolni predlog aktov  na podlagi 
stališč in sklepov, ki so bili sprejeti ob prvi obravnavi predloga. 
Zato poziva svetnike in delovna telesa občinskega sveta, da podajo do naslednje 
seje, kjer bo obravnavana točka dnevnega reda, svoja stališča in pripombe na 
oba predloga sprememb in dopolnitev aktov.  
 
Ad 8) Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna občine Dobrova-  
          Polhov Gradec za leto 2007  
 
Dušan Jelenčič je kot odgovorni računovodja predstavil glavne značilnosti 
zaključnega računa za leto 2007.  
Prihodki občine so bili realizirani v višini: 5.022.143,00 EUR, odhodki občine pa v 
višini:  4.924.303,00 EUR.  
V razpravi so sodelovali svetniki Cvetka Franko, Simona Kostrevc, Marko Jovič, 
Marjan Pograjc, Andreja Dolinar, Anton Potočnik, Frenk Breskvar, Lojze Dolinar, 
Matjaž Dolinar. Cvetka Franko je povedala, da je 68% delež, namenjen za 
investicije v šolstvo, zelo velik. Povedala je, da je razviden napredek dela občine 
v primerjavi s preteklimi leti. Simono Kostrevc je zanimala višina neporavnanih 
obveznosti občine, davki na nepremičnine. Marjana Pograjca je zanimalo, zakaj 
sklepi iz rebalansa 2007- decembra, niso bili izvedeni. Potočnik je bil mnenja, da 
je zaključni račun nenatančen, želi  prikaz tabel po KS, investicijah, pregled 
stroškov za pravne storitve delovanje OŠ Dobrova in Polhov Gradec.  
Svetnike je zanimal razlog za dosedanje nedelo nadzornega odbora občine.  
 
Po zaključeni razpravi so svetniki sprejeli naslednji sklep:  
  
Anton Potočnik in Marko Jovič sta zapustila sejo.  
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Sklep 87/3/9 
» Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o zaključnem 
računu proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2007 v predlaganem 
besedilu.« 
 
ZA:   5 glasov                               PROTI:   2 glasova 
Sklep je bil sprejet. 
 
Dolinar Andreja je zahtevala obrazložitev glasu;glasuje proti sprejemu 
zaključnega računa zaradi nerealiziranih sklepov rebalansa proračuna leta 2007.  
 
Anton Potočnik in Marko Jovič sta prišla na sejo.   
 
Ad 9) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu  
           za leto 2008    
 
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, 
Simona Kostrevc Marko Jovič, Ana Zorc, Anton Potočnik, Bojan Demšar.  
 
Na 5. redni seji dne 23.05.2007 občinski svet že sprejel. Proračun za leto 2008 in 
s tem omogočil normalno poslovanje in izvrševanje proračuna tudi v letu 2008, 
saj sta se istočasno sprejemala proračuna za dve leti. Rebalans proračuna je akt 
občine o spremembi proračuna med proračunskim letom, ki omogoča, da se 
prejemki in izdatki proračuna ponovno uravnovesijo. Glede na dejstvo, da je 
proračun za leto 2008 bil predlagan občinskemu svetu že pred koncem leta 2006, 
natančneje 13.12. 2006, je zaradi vmesnega spremenjenega načina financiranja 
občin ter sprememb in odstopanj v realiziranih pogodbenih obveznostih v 
tekočem letu na odhodkovni strani, kakor tudi spremenjene ocene prejetih 
zunanjih prihodkov, predvsem zaradi večjih investicij v šole, prišlo do 
neravnovesij med prihodki in odhodki. Jože Brezovec iz uprave je pojasnil 
predloge za spremembo že sprejetega proračuna na področju šolstva in kulture, 
Boris Krnjajič na delu komunalne dejavnosti.  
Na strani prihodkov se skupni znesek prihodkov poviša za 1.101.487 EUR, kar 
pomeni 13,30% zvišanje glede na sprejeti proračuna. Zvišanje smo ocenili na 
podlagi realiziranih prihodkov leta 2007 in predvidenih prihodkov za leto 2008.  
V okviru sprememb in dopolnitev Načrta razvojnih programov 2008 -2011 se 
temeljne naloge ne spreminjajo. Zaradi rebalansa proračuna pa so se dela 
posameznih projektov uskladila z vrednostmi projektov .  
Matjaž Dolinar je bil mnenja, da NRP ni v celoti usklajen, predlaga, da se 
rebalans obravnava čez en mesec. Dušan Jelenčič je povedal, da je razvidno zelo 
veliko povečanje od planiranega proračuna. Marjan Pograjc je podal predloge za 
nove investicije v KS Dobrova, predlogi niso bili uravnoteženi.  
Župan je glede na izražena stališča svetnikov predlagal, da odbori ponovno 
pregledajo postavke, za katere so pristojni, rebalans se obravnava ponovno na 
svetu po uskladitvi na odborih, saj je očitno, da gre predvsem za nesoglasja pri 
planih investicij. Menil je, da občina lahko izvaja svoje zakonske naloge, ker je 
proračun za leto 2008 že sprejet, problem se bo pojavil pri zakonsko določenih 
stvareh, ki jih je občina dolžna na novo izvajat, vendar naj odbori pohitijo ter 
pripravijo svoje eventualne predloge v čim krajšem času.   
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Ad 10) Predlog sklepov o ukinitvi javnega dobra  
 
Svetniki so obravnavali tri predloge, v katerih gre za  razpolaganje s stvarnim 
premoženjem občine.  Po razpravi so svetniki sprejeli naslednje odločitve;  
  
a) parc.št. 1054/2 k.o. Podsmreka; menjava   
 
Sklep 88/4/9 
» o ukinitvi statusa javnega dobra 

1.člen 
Ukine se status javnega dobra na nepremični, parc.št. 1054/2 v izmeri  287 m2,  
k.o. Podsmreka. 

2.člen 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa prenehajo imeti značaj zemljišča 
javnega dobra v splošni rabi in postanejo last Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
 

3.člen 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Našem časopisu.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil  sprejet. 
 
Sklep 89/5/9 
» Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec dovoljuje odtujitev – zamenjavo 
občinske ceste, oziroma enakovredno menjavo, parc.št. 1054/2 v izmeri 287 m2, 
k.o. Podsmreka.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil  sprejet. 
 
b) parc.št. 946/2, k.o. Butajnova, odkup  
 
Sklep 90/6/9 
» o ukinitvi statusa javnega dobra 

1.člen 
Ukine se status javnega dobra na nepremični, parc.št. 946/2 v izmeri  98 m2 k.o. 
Butajnova. 

2.člen 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa prenehajo imeti značaj zemljišča 
javnega dobra v splošni rabi in postanejo last Občine Dobrova-Polhov Gradec. 

3.člen 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Našem časopisu.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil  sprejet. 
 
Sklep 91/7/9 
» Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec dovoljuje odtujitev – odkup 
občinskega zemljišča parc.št. 964/2 v izmeri  98 m2 k.o. Butajnova.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil  sprejet. 
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c) parc.št. 2145/1, k.o. Šujica, odkup   
Svetniki so v razpravi ugotovili, da obstajajo ovire za odprodajo parcele, ki v 
naravi predstavlja opuščeno cesto v lasti občine, zaradi navzkrižnih interesov 
investitorja in obstoječih stanovalcev naselja ter sosedov omenjene parcele. 
Svetniki so mnenja, naj investitor skupaj z lastniki sosednih parcel dogovori 
sporazumno razdelitev ter posreduje občini sprejemljiv predlog za nakup 
obravnavanega zemljišča.  
 
 
Ad 11) Razno 
 
a) Podpis Dogovora o prevzemu stanovanj MOL, ki so v lasti občine  
Dne 20.04. 2001 je občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec na svoji 10. 
izredni seji obravnaval osnutek Dodatka k dogovoru o delitvi premoženja.  
Dogovori o delitvi premoženja z vsemi pravnimi naslednicami bivših petih 
ljubljanskih občin so bili podpisani in s tem je bila sprejeta tudi delitvena bilanca. 
Odprto je ostalo vprašanje delovanja Stanovanjskega sklada ljubljanskih občin in 
način gospodarjenja ter upravljanja s stanovanji, ki ležijo na območju pravnih 
prednic oz. sedanjih občin. Na izredni seji občinskega sveta dne 04.04.2001 je 
gospa Jožka Hegler, direktorica stanovanjskega sklada podrobneje obrazložila 
predlagan Dodatek k dogovoru o delitvi premoženja, ki naj bi uredil delovanje 
Stanovanjskega sklada ljubljanskih občin in načina gospodarjenja ter upravljanja 
s stanovanji. 
Občinski svet se je odločil, da Dodatka k Dogovoru o delitvi premoženja Občina 
Dobrova- Polhov Gradec v predlaganem besedilu ne podpiše, saj nam v takem 
dogovoru nudijo le stanovanja, ki so vsa obremenjena z denacionalizacijskimi 
postopki. V vmesnem obdobju se kljub večim pozivom z MOL ni uspelo 
dogovoriti za prevzem stanovanj. 
Letos pa smo aktivno pristopili k reševanju problematike, ugotovili končni status 
stanovanj, pridobili podatke o zbranih najemninah tekom let ter prevzeli 
stanovanja v občinsko last. Oz. upravljanje. Prav tako smo uspeli od MOL dobiti 
celotno dokumentacijo teh stanovanj, katero bo potrebno še podrobno preučiti.  
Ta stanovanja so:  
-Polhov Gradec 63 (hiša z dvema stanovanjema v izmeri 57,41 m2  
 in 55,63 m2)  
-Polhov Gradec 29 (stanovanje v izmeri 53,62 m2 in 34,98 m2) 
-Polhov Gradec 32 (stanovanje v izmeri 50,62 m2). 
Za zaključek prenosa nam je Stanovanjski sklad MOL pripravil v podpis osnutek 
Dogovora, ki je posredovan v prilogi in pomeni dokončno ureditev načina 
gospodarjenja ter upravljanja s stanovanji.  
Ker so vse stranke v preteklosti že podale vloge za odkup stanovanj, je potrebno 
preveriti, ali izpolnjujejo pogoje za prodajo stanovanj po Stanovanjskem zakonu, 
opraviti bo potrebno cenitve ter preučiti smiselnost nadaljnjega lastništva 
stanovanj. Župan je dal na glasovanje predlog   
 
Sklep 92/8/9 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec pooblašča župana za podpis 
Dogovora, s katerim se potrjuje, da so izvršene vse obveznosti, ki izhajajo iz 
Dodatka k Dogovoru o delitvi premoženja z namenom ureditve delovanja 
Stanovanjskega sklada ljubljanskih občin in načina gospodarjenja ter upravljanja 
s stanovanji. «  
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ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
b) Potrditev dokumenta identifikacije projekta 
Mojca Sečnik iz uprave je svetnikom predstavila predlog in namen sprejema 
sklepa. Na podlagi urejene dokumentacije lahko kandidiramo za dodatna državna 
sredstva. V ta namen so svetniki sprejeli  
 
Sklep 93/9/9 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Dokument identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) ; 
za rekonstrukcijo javne poti JP 567530, odsek Mačkov graben-Kobilica,  
odsek od km 1,097 do km 1,585  
in ocenjuje, da je investicija primerno prikazana in izvedljiva, kot je prikazano v 
dokumentu ter da so podatki in informacije zadostni, da se lahko pričakuje 
učinke, kot so predvideni.« 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
c)  Poročilo Komisije za izdajanje glasila Naš časopis  
 
Matjaž Dolinar je kot član Komisije za izdajanje glasila Naš časopis svetnikom 
predstavil delo Komisije, povedal je tudi o opravljenem javnem razpisu za izbiro  
novega urednika časopisa,  predlog je načeloma bil, da ostane do upokojitve 
vršilec dolžnosti Simon Seljak, drugače pa sta predstavnika Komisije iz Dobrove 
bila naklonjena Gašperju Tomincu. Članica komisije je tudi Siona Kostrevc.  
 
V nadaljevanju je župan je svetnikom predstavil prošnjo občanke, ki ji je zgorel 
del stanovanja v notranjosti družinske hiše. Svetnikom je predlagal, da se gospe 
kot olajšanje pri odpravljanju posledic nesreče iz občinske rezerve nameni 
manjša pomoč. Svetniki so sprejeli naslednji  
 
Sklep 94/10/9 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec odobri pomoč pri obnovi 
notranjosti družinske hiše, ki je pogorela v požaru, Ciuha Fani, Šujica, 2a, 
Dobrova, v višini 500 evrov. « 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Seja je bila zaključena ob 23. 45 uri.  
  
Zapisala: 
Mateja Tavčar 

 
 
 
Lovro Mrak  
    župan         

 


